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Redactie Stille Wille nieuwsbrief gestopt 
Bron: SWB en SWW 
 
Op 6 januari jl. ontvingen de bewonersvereniging SWW en de exploitatiemaatschappij SWB 
en de landgoedeigenaar LSW een mail van de redactie van de Stille Wille Nieuwsbrief met de 
mededeling dat de redactie besloten heeft te stoppen met het verzorgen van de maandelijkse 
Stille Wille Nieuwsbrief. Dat besluit veraste ons niet alleen, maar betreuren wij ook ten zeerste! 
De Stille Wille Nieuwsbrief voorzag duidelijk in een behoefte en had het afgelopen jaar een 
herkenbare plek verworven binnen het communicatielandschap (website SWW, LSW/SWB en 
Facebook)! 
 
We bedanken ook langs deze weg Anton voor de grote bijdrage die hij had bij het samenstellen 
van nieuwsbrieven voor ons landgoed. Hij heeft met oog voor detail en een goed gehanteerde 
pen ons van uitstekende informatie voorzien in meer dan 10 nieuwsbrieven. Zo fraai als Anton 
dat deed, doen we hem niet na, maar: we willen het door hem ingeslagen pad niet verlaten! 
 

 
Doorstart redactie 
Correspondenten SWW – Koos van Kampen en SWB – Peter Aerts 
 
Beide correspondenten zijn bereid om een doorstart te maken en de bewoners van het 
landgoed te blijven voorzien van informatie in de breedste zin van het woord. Ook 
rubriekschrijver Kees Boele (Stille Wille In ’t Groen) heeft toegezegd om te blijven bijdragen 
aan een toekomstige nieuwsbrief.  
 
Na overleg met bestuur SWW, directie SWB en de correspondenten is besloten voortaan een 
tweemaandelijkse nieuwsbrief uit te geven. We gaan tevens via verwijzingen meer gebruik 
maken van de websites van zowel SWW als LSW/SWB.  
Bijvoorbeeld in deze Nieuwsbrief staan reeds enkele artikelen met een verwijzing (link) naar 
de website van SWW voor het volledige artikel. Op deze wijze blijft actueel nieuws direct op 
beide websites verschijnen en proberen we de nieuwsbrief meer compact te houden. De 
website van LSW/SWB wordt hiervoor binnenkort ook ge-update, zodat ook daarnaar 
verwezen kan worden. 
 
Het betekent helaas ook dat er geen hard-copy meer ligt bij de receptie! Mocht u een papieren 
exemplaar willen, dan kunt hiervoor contact opnemen met de receptie. Er zijn dan wel kopieer- 
kosten verbonden aan deze service. 
  



 

 

Voor u ligt dus deze Nieuwsbrief met (een hopelijk tijdelijk) eenvoudige vormgeving.  
 
Onderwerpen: 

• Evaluatie wateroverlast op het landgoed 

• Wegwerkzaamheden 

• Lidmaatschap Stille Wille Wonen 

• Een mooie start van 2024 – Terugblik Nieuwjaarsreceptie(s) 

• Zonnepark Bekersberg 

• Voortgang Tennisbaan  

• Rubriek Mensen op de Stille Wille 

• Rubriek Stille Wille in ’t Groen 

• Zomaar de groenstort gemist 

• Digitale Stille Wille agenda 

• Grenspaal Bekersberg 

 
 
Evaluatie wateroverlast op het landgoed 
Bron: SWB, SWW, Werkgroep Infra 
 
De natte start 
Onze jaarwisseling was dit jaar bijzonder nat. Het grondwater kwam zo hoog, dat sloten 
volstonden, sommige wegen en tuinen overstroomden en schuren en soms woningen natte 
voeten kregen. Ook in veel kruipruimtes stond water. Na verschillende meldingen op 30 
december werd besloten een crisisteam te vormen dat de wateroverlast ging aanpakken. Het 
team bestond uit drie bewoners (waaronder enkele bestuursleden van SWW), SWB (Rianne 
en Ad), alsmede de voorman van de firma Reyrink. Onder het groepje bewoners bevond zich 
iemand met een professionele kijk op wat wel en niet werkt onder deze omstandigheden. 
 
Brandweer & Waterschap 
Allereerst werd hulp gevraagd aan de brandweer en het waterschap om te assisteren bij het 
wegpompen van overtollig water. Helaas bleek dat beide instanties onder deze 
omstandigheden geen hulp konden bieden. We waren tot onze eigen mogelijkheden beperkt 
en tot overmaat van ramp raakte onze eigen gierton defect. Die was hard nodig voor het 
wegwerken van water. 
 
De vraag 
De vragen “hoe hoort water eigenlijk op de Stille 
Wille weg te lopen?” en “waar zitten er problemen?” 
werden onderzocht. We werkten de eerste dagen 
vooral in het bos, om de sloten weer afwaterend te 
krijgen. Dit mede met de hulp van Ad, die zelfs in 
het weekend lange dagen maakte met zijn kraan! 
Ook werd zeer professionele hulp ingeroepen bij de 
firma Reyrink: de eigenaar van dit bedrijf dirigeerde 
vanaf de skipiste zijn planner naar de Stille Wille en 
vanaf die dag werd water weggewerkt met grote 
pompen (capaciteit meer dan 450m3/uur) en 
professionele werkers die van aanpakken wisten. 
 
Water wegwerken: hoe dan? 
Dagelijks startten we om 8 uur met een gezamenlijke sessie waarin we de aanpak voor die 
dag bespraken. Eerste prioriteit had het wegwerken van water, daar waar woningen bedreigd 



 

 

werden. Tweede prioriteit hadden de schuren en 
derde prioriteit tuinen/wegen/sloten waar te veel 
water stond. Onze aanpak werd gevolgd door het 
crisisteam, dat voortdurend op het landgoed de 
situaties inspecteerde, mede aan de hand van 
meldingen die bij Rianne binnenkwamen. Op die 
manier kon ook in achtertuinen waar geen direct 
zicht op was de toestand opgenomen worden. ’s 
Avonds werd telkens het plan van aanpak voor de 
volgende dag voorbereid, zodat we dit om 8:00 
konden bespreken. Het was van groot voordeel dat 
de mensen, die aan het pompen waren, continue 
door konden werken en dat alle coördinatie via ons 
crisisteam, los van de graaf/pomp/gierton 
werkzaamheden, plaatsvond. 
 
Tóch aandacht van het waterschap 
Ofschoon het waterschap niets concreets voor ons kon doen, hielden we wel contact. Op een 
gegeven moment werd zoveel water weggepompt dat onze buren natte voeten kregen! Dit 
zagen we aankomen en ofschoon het binnen de toelaatbare normen viel, drongen we aan op 
overleg en zo kon het gebeuren dat we de dienstdoende coördinator van het waterschap 1.5 
uur in ons midden hadden. Zijn uitleg over hoe de waterhuishouding er buiten het park precies 
uitzag en zijn bevestiging dat we met onze aanpak precies de juiste zaken deden waren zeer 
waardevol en versterkte ons vertrouwen goed bezig te zijn. 
 
Met goede moed de jaarwisseling in 
Onze werkzaamheden stonden onder druk, omdat we woensdag een recordhoeveelheid 
(nieuw) regenwater verwachtten. We hebben daarom zelfs op 1 januari volop gewerkt, echter 
op advies van Rianne zijn we die dag niet om 8:00 maar om 9:00 begonnen. Een wijs besluit, 
maar het was wel nodig die dag te werken. We kregen aldus de situatie gelukkig tijdig onder 
controle en konden daardoor grotere calamiteiten voorkomen. Op vrijdag hebben we het 
succes van de werkzaamheden gevierd met door Rianne aan de harde werkers aangeboden 
snacks tijdens de lunch. Maandag 8 januari hebben we de puntjes op de i gezet en de laatste 
overlast veroorzakende kubieke meters water weggewerkt.  
 
Hoe is het dit jaar zover gekomen? 
Veel bewoners spraken over “achterstallig onderhoud”, voor ons een reden om iedereen die 
hierover begon – gekscherend – een spreekverbod voor 10 minuten op te leggen. Want: het 
onderhoud is zeker niet het hele verhaal! 
 
Sloten helpen water weg te werken door drie functies: irrigatie, infiltratie en transport. 
Jarenlang was het voldoende dat de sloten op ons landgoed via irrigatie en infiltratie hun werk 
deden. Populair gezegd verzamelen de sloten het oppervlaktewater (regen) uit een gebied en 
zakt het dan via de bodem van de sloot de grond in. Dit jaar was er extreem veel water gevallen 
met als gevolg een zeer hoge grondwaterstand. Infiltratie was niet goed mogelijk, en dit jaar 
bleek dat de transportfunctie van de sloten onder deze omstandigheden onvoldoende was. 
 
De noodmaatregelen 
We hebben met tijdelijke maatregelen nieuwe sloten/ geulen/ duikers gerealiseerd en ook met 
grote pompen water over de Bremlaan gepompt. Op deze wijze fungeerde de Bremlaan als 
een soort dijk en konden we water opslaan in het bosgebied. Verder is tijdelijk het niveau van 
de vijver bij de Veldweg verlaagd. Op deze manier is veel water is in het centrumgebied 
(Bremlaan-/Kastanjelaan/Dennenlaan) weggepompt. Ook is het hele gebied met de zijstraten 
van de Nachtegaallaan en Vijverweg sloot-voor-sloot (en soms ook in de tuinen zelf) zo goed 
mogelijk leeggepompt en zijn dompelpompen (tijdelijke en permanente) geïnstalleerd. Dit heeft 



 

 

effecten gehad voor het grondwaterniveau over het hele landgoed. Deze noodmaatregelen 
voorkomen naar onze verwachting voor deze winter verdere calamiteiten. We monitoren 
echter de situatie en gaan opnieuw aan de slag met bijzondere maatregelen indien dit 
noodzakelijk is. 
 
Verdere stappen 
Echt goed werken aan de duikers en de sloten kan pas als de sloten droog staan, dus deze 
zomer. Vanzelfsprekend gaan we daarom deze zomer aan de slag gaan om te voorkomen dat 
we volgend jaar weer overlast van het water ervaren. We weten nu gelukkig goed waar de 
problemen zitten. Ook gaan we werken aan wegen, die lokaal, als gevolg van het gebruikte 
zware materieel, beschadigd raakten. U kreeg daarover bericht per email, en kunt deze tekst 
hier terugvinden. 
 
Wat kunt u zelf doen? 
We zijn gestuit op veel problemen bij duikers die niet naar behoren het water doorlieten. Een 
duiker verbindt de twee sloten aan weerszijde van een weg of oprit, en als hij dicht zit kan de 
sloot geen water transporteren. Duikers zijn dus ZEER belangrijk, maar we hebben moeten 
constateren dat veel duikers dicht zaten, bijvoorbeeld omdat een inrit verbreed was, of in de 
loop der jaren bladeren de bodem van de sloot ophoogde.  
Wees dus bewust van het belang van deze duikers en verwijder tijdig het blad en stort ZEKER 
geen blad in sloten! Ook waren om duistere redenen hele sloten soms verdwenen uit 
achtertuinen of tussen percelen. 
 
Onze conclusie 
Natuurlijk was het een spannende situatie, maar wel was het goed te zien hoe we als bewoners 
en exploitatie (SWB) prima hebben samengewerkt en zo verdere calamiteiten konden 
voorkomen. Alle bewoners die ons bezig zagen zijn daar getuige van geweest, en de sfeer bij 
de werkzaamheden was uitstekend. We hebben het goede gevoel dat we onder moeilijke 
omstandigheden gezamenlijk het best mogelijke resultaat hebben weten te boeken. Zeker is 
dat het ons op het landgoed dichter bij elkaar heeft gebracht. Op de nieuwjaarsreceptie werd 
dat nog eens onderstreept. 
 

Het heeft wat gekost… maar dan heb je ook wat! 
 

 
 
 
Wegwerkzaamheden  
Bron: SWB en SWW, Werkgroep Infra 
 
Via een email van SWB bent u uitgebreid geïnformeerd over de wegwerkzaamheden op korte 
termijn op het landgoed; wat we willen gaan doen, waarom en wat dat voor ons allemaal 
betekent. Wilt u e.e.a. nog eens teruglezen, dan kan dat via deze link naar het artikel. 
 

 

Lid Stille Wille Wonen 2024 
Bron: Bestuur SWW 
 

Bewoners van de Stille Wille kunnen vanaf 1 januari 2024 hun lidmaatschap van SWW 
verlengen of lid worden door € 20 te storten op rekeningnummer NL28 RABO 0364 7933 68 
t.n.v. Stille Wille Wonen ovv. hun Stille Wille nummer.  

Lid worden? Ga naar het inschrijfformulier.  

https://stillewillewonen.nl/2024/02/werkzaamheden-aan-de-wegen/
https://stillewillewonen.nl/2024/02/werkzaamheden-aan-de-wegen/
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfWYqeqoEMB795ZC2y6uQwVmZEQbSuIWd5fJoJb8J5C893wrA/viewform


 

 

 

 

Een mooie start van 2024 
Bron: SWW 

Na de overheerlijke zelfgemaakte oliebollen in 2023 was het op 7 januari 2024 tijd om in de 
Boskiosk het glas te heffen op het komende jaar en samen terug te kijken op het jaar 2023. 
Dit gebeurde tijdens de Nieuwjaarsreceptie van SWW. 

Tijdens de gezellige 
bijeenkomst werd 
geconstateerd dat de 
officiële oprichting van 
SWW, de vorming van 
verschillende commissies 
en de eerste activiteiten al 
veel moois heeft 
opgeleverd.  

Duidelijk is dat de 
bewoners samen de 
leefomgeving kunnen 
verbeteren. Er zijn mooie 
plannen gemaakt, er is 
gezorgd voor een goede 
communicatie en er is 
veel arbeid verricht Ook is 

er gebruik gemaakt van de mogelijkheid subsidies aan te vragen. Als voorbeeld werd het 
succes van de Werkgroep Bos en Vijver genoemd met daarin een belangrijke rol voor Peter 
en Anneke. Beiden kregen veel lof toegezwaaid.  

Ook het crisisteam Wateroverlast werd naar voren gehaald om een welverdiend applaus te 
ontvangen. Samen met Ad hebben Ruud, Tonny en Joep zich uit de naad gewerkt om 
problemen in kaart te brengen en om de overlast te beperken. Dat vroeg behalve veel 
denkwerk ook fysieke arbeid. Zij kregen samen met andere vrijwilligers een dikke pluim! 

Als laatste besteedde Peter aandacht 
aan Marjan. Hij roemde haar werk 
voor het park en haar kunst om 
mensen te verbinden. Zo ook de 
organisatie van deze 
nieuwjaarsbijeenkomst en haar 
bijdrage aan het tot stand komen van 
buurtschap zoals SWW dat voor ogen 
heeft. 

Zoals het ernaar uitziet is er nog veel 
te doen in 2024, er zijn mooie plannen 
uit te werken en er is veel te vieren. 
Zoals het spreekwoord zegt: “Het 
leven is (op Stille Wille) een feestje, 
maar we moeten wel zelf ook de 
slingers ophangen.”  

Er zijn nieuwe activiteiten in de BosKiosk gepland. U kunt bijpraten met het elkaar en het 
bestuur op de zogenaamde “koffieleuten in de BosKiosk” dagen en verdere activiteiten naast 



 

 

de spelletjesavond gepland. Zie verdere informatie op de Stille Wille Wonen website. Ook is 
er een “verbindingscirkel” activiteit gestart: ook hierover is meer te vinden op de Stille Wille 
Wonen website. Alle activiteiten worden ook vermeld in de nieuwe digitale Stille Wille agenda. 

Een week na onze eigen receptie was de nieuwjaarsreceptie van de gemeente Oirschot. 
Vanuit SWW is er op de uitnodiging in gegaan en is er met enkele wethouders gesproken en 
er zijn goede contacten gelegd. Dat alles onder het genot van muziek, voordrachten en 
nieuwjaarswensen vanuit de gemeente. De burgemeester legde dit uit als “samen staan voor 
de toekomst” en haalde nog even het lied van Frank Boeijen aan: “Denk niet wit, denk niet 
zwart, maar elke kleur van je hart.” Mooie worden die ons als muziek in de oren klinken.  

 

 

De nieuwe tennisbaan komt eraan! 
Bron: Stuurgroep Tennisbaan  

Op de website van Stille Wille Wonen is kortgeleden een artikel verschenen met informatie 
over de renovatie van de tennisbaan. De initiatiefnemers hebben een stuurgroep en een 
werkgroep ingesteld en er is een Plan van Eisen opgesteld. Aan vijf leveranciers is gevraagd 
om een offerte uit te brengen. Als alles volgens plan verloopt zal de nieuwe tennisbaan in 
augustus van dit jaar gereed zijn. De stuurgroep vraagt bewoners om hulp bij het opzetten 
van allerlei activiteiten rond de tennisbaan. Zie artikel tennisbaan. 

 
Aangepast plan voor zonnepark Bekersberg 
Bron: Werkgroep Zonneparken – Zonne-energie 
 
Op 2 januari van dit jaar overlegde de werkgroep zonneparken/zonne-energie met Lodewijk 
Burghout, projectleider van de zonneparken Bekersberg en Haghorst. Voor de bewoners van 
de Stille Wille was er goed nieuws: Burghout vertelde dat naar aanleiding van eerder overleg 

met o.a. de werkgroep 
Zonneparken van de Stille 
Wille het plan Bekersberg 
wordt aangepast.  
 
Ten noorden van de snelweg 
worden een aantal percelen 
niet benut en tegenover de 
woningen aan de Bosweg (op 
de kaart de kavel van 14,02 ha) 
worden geen zonnepanelen 
geplaatst, maar komt er 
afhankelijk van het overleg met 
de grondeigenaar een 
groencorridor, die aansluit op 
de geplande Ecologische 
Verbindingszone (EVZ) vanaf 
het Landgoed Baest naar het 
Wandelbos Stille Wille en 
verder richting Moergestelse 
broek. Naast het wandelbos 
wordt een groenstrook van ca 
20 meter aangehouden tussen 

https://stillewillewonen.nl/2024/01/de-boskiosk/
https://stillewillewonen.nl/vereniging/kalender/verbindingscirkel/
https://stillewillewonen.nl/vereniging/kalender/verbindingscirkel/
https://stillewillewonen.nl/2024/01/de-nieuwe-tennisbaan-komt-er-aan/


 

 

de panelen en het wandelbos, eveneens ter verbreding van de groencorridor. Hoe deze zone 
vanaf de eerste woningen aan de Bosweg naar het westen er uit gaat zien is nog in bespreking, 
maar er komen in elk geval geen panelen. In het plaatje hiernaast vindt u het reeds eerder met 
u gecommuniceerde plan. De nu besproken grote verbeteringen zijn hier nog niet in 
opgetekend! 
 
Tijdens het overleg kwam ook de mogelijkheid ter sprake voor bewoners van de Stille Wille om 
te participeren in het zonnepark en het gebruik van panelen voor energievoorziening op het 
park. Met steun van de werkgroep Infrastructuur en SWW wordt gekeken of het mogelijk is om 
Stille Wille geheel zelfstandig te voorzien in de eigen energiebehoefte door middel van een 
lokaal energienet.  
 
Tenslotte kwam Lodewijk Borghout ook met de mededeling dat de aanleg van de groenstrook 
rondom de zonneweide Haghorst is vertraagd door de extreme regenval, maar dat zo gauw 
de omstandigheden dit toelaten de aanleg wordt gestart. 
 
Voor een uitgebreid verslag van de bijeenkomst zie de website van SWW 
 
 

Mensen op De Stille Wille 
Bron: Koos van Kampen SWW 
 
Deze maand een interview met Angelo Hulshout. Angelo heeft sinds 2016 een huis op de Stille 
Wille. Hij woont afwisselend in Italië en op het park. Met enkele andere bewoners heeft hij 
Facebook tot een belangrijk communicatiemedium voor de Stille Wille gemaakt. 
 

Angelo Hulshout: “Living Together is virtueel buurthuis” 

Ik probeer een afspraak te maken met Angelo Hulshout. Hij is een van de drie beheerders van 
de Faceboekgroep ‘Living together’, die inmiddels 300 leden heeft en tot een intensieve vorm 
van contact tussen de bewoners van ons park is uitgegroeid. Een life-ontmoeting is niet zo 
eenvoudig, want het grootste deel van de tijd woont Angelo in Italië en als hij in Nederland 
verblijft, is hij druk met zakelijke contacten en is er weinig ruimte voor een gesprek. Daarom 
spreken we elkaar via een onlineverbinding, kort nadat hij een weekje op de Stille Wille is 
geweest.  

Angelo kwam in dezelfde tijd op de Stille wonen als ik (2016) en we leerden elkaar kennen 
toen we allebei een informeel wijnproeverijtje organiseerde en we elkaars wijnfeestje 

bezochten. Hij heeft zijn import 
van Sloveense en Italiaanse 
wijnen op een laag pitje gezet, 
maar is van plan binnen 
afzienbare tijd de verkoop van 
wijnen te hervatten.  

Na zijn scheiding huurde Angelo 
in 2016 op de Stille Wille een “lief, 
klein, geel, huisje in het bos”. Dat 
beviel hem zo goed, dat hij de 
woning na een jaar heeft gekocht 
en er een stuk aanbouwde. Hij 
leerde in die tijd zijn Italiaanse 
vrouw Arianna en haar dochter 
Morgana kennen en daarom 
verbleef hij al snel een groot deel 
van de tijd in Italië. In 2019 werd 

https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2024/01/Verslag-overleg-zonneparken-Bekersberg-en-Haghorst-2-januari-2024-.pdf


 

 

daar ook hun zoon Kay geboren.  Angelo heeft een bedrijf voor softwareontwikkeling en hij kan 
het meeste werk daarvoor online doen, maar voor de trainingen die hij geeft, komt hij 
regelmatig naar Nederland. Dan woont hij op de Stille Wille, net als tijdens de vakanties met 
Arianne en Kay. 

Ik vraag Angelo of hij al lid is van de nieuwe bewonersvereniging. Zijn antwoord is: “Ja, 
natuurlijk” en hij vertelt dat hij blij is dat de tijd met twee bewonersverenigingen achter ons ligt. 
Het bestaan van twee verschillende, concurrerende verenigingen was niet erg bevorderend 
voor een goede sfeer op het park. Ook in de vroegere Facebook-groep waren er negatieve 
geluiden, die weerstand opriepen. Een paar jaar geleden werd Angelo, op een moment van 
onenigheid, over het beheer van ’Living Together’ benaderd met de vraag of hij moderator 
wilde worden. Daar heeft hij ja tegen gezegd en hij doet dat inmiddels samen Adrie Rovers en 
Erik Betgem.  

De Faceboekgroep wordt intensief gebruikt. Het beheer is volgens Angelo niet veel werk. Er 
zijn veel leuke initiatieven, er is humor en het is natuurlijk prachtig dat zoveel bewoners ervan 
gebruik maken. Hij ziet het als een ‘virtueel buurthuis’. Een enkele keer komt het voor dat een 
lid met zijn bijdrage uit de bocht vliegt, maar dan zijn er altijd anderen die hem of haar 
corrigeren. Het is maar een paar keer gebeurd dat een bijdrage door één van de moderatoren 
moest worden verwijderd, omdat het geplaatste bericht tegen de regels was. Die regels staan 
duidelijk op de Facebook-pagina vermeld: geen persoonlijke aanvallen, geen commerciële 
activiteiten, bijdragen moeten te maken hebben met de Stille Wille. Een voorwaarde voor 
lidmaatschap is dat je een huis op het park hebt of huurt, waarbij een uitzondering wordt 
gemaakt voor een deel van de bewoners van de Bekersberg (vanwege gezamenlijke 
belangen) en voor mensen die aannemelijk kunnen maken dat zij, bijvoorbeeld door de 
voorgenomen koop van een woning, hier komen wonen.  

Veel leden van de fb-groep volgen en plaatsen berichten op ‘Living Together’. Er worden 
overbodige spullen aangeboden en gevraagd, aanhangers en apparaten van elkaar geleend, 
tips gevraagd voor bijvoorbeeld een pedicure, schilder of klusjesman, tips gegeven voor 
culturele activiteiten en allerlei nuttige nieuwsberichten over bijvoorbeeld wegomleidingen en 
festivals in de buurt. Veel bewoners delen ook mooie (natuur-) beelden. Je kan wel zeggen dat 
de fb-groep in een grote behoefte voorziet en bijdraagt aan een goede sfeer. 

Aan het eind van het gesprek vraag ik Angelo of hij nog wat wil zeggen over iets wat niet aan 
de orde is geweest. Hij denkt even na en zegt dan: “Ik wil graag iedereen voor het nieuwe jaar 
het allerbeste wensen”. En ondanks dat dit interview pas in de Nieuwsbrief van eind januari 
zal verschijnen, blijft zijn wens toch staan. Het jaar is dan immers pas net begonnen! 

Het interview staat ook op de website van SWW. Zie interview met Angelo Hulshout 

 

 
Stille Wille in ’t Groen – Groene Kinderen 
Rubriek van Kees Boele 
 
Het zal ondertussen niemand ontgaan zijn: onze Stille Wille bruist van de activiteiten.  Niet 
alleen voor ons bewoners met wat meer decennia in de rugzak maar ook voor de steeds 
talrijker wordende jonge kinderen en kleinkinderen op ons park. Speciaal voor hen wordt ook 
dit jaar op Landgoed Wellenseind in Lage Mierde vanaf maart 2024 een ontzettend leuk en 
groen programma aangeboden: Het Junior Natuurcollege. 

https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2024/01/Interview-met-Angelo-Hulshout.pdf


 

 

 
Is jouw (klein)kind helemaal weg van de natuur en tussen de 9 
en 12 jaar oud (groep 7 of 8)? Dan biedt Landgoed Wellenseind 
een geweldige kans voor de verdere ontwikkeling van zijn of 
haar natuurkennis. In een reeks van zeven sessies wordt jouw 
(klein)kind een échte Wellenseind Junior Ranger. Deskundige 
Rangers leiden de jonge natuurstudenten op. De deelnemers 
ontvangen een werkboek en alle benodigde materialen zijn 
aanwezig. Met een rugzak gevuld met hulpmiddelen (zoals 
loepjes, zoekkaarten en een verrekijker) gaan ze Wellenseind 
ontdekken. Na afronding van alle zeven lessen ontvangen de 
Junior Rangers een diploma en badge en mogen ze een echte 
excursie gaan begeleiden.  
 
Op zaterdag 24 februari vindt een eerste kennismakingsbijeenkomst plaats.  
 

De eerste les op zaterdag 16 maart 
staat in het teken van waterleven. 
De volgende activiteiten gaan 
onder meer over bomen en planten, 
kriebelbeestjes, het nachtleven in 
de natuur en vogeltrek. Elke les 
start binnen met een korte 
introductie, waarna we natuurlijk 
het landgoed op gaan om alles over 
het thema te zien, voelen, ruiken en 
horen. Het worden actieve 
natuurbelevingen, met ruimte voor 
kennisontwikkeling.  
Het Junior Natuurcollege wordt 
mede mogelijk gemaakt door 
Stichting Aan Boord. Dit fonds van 
de familie Zeeman financiert 
initiatieven op het gebied van 
gelijke kansen, gezondheid en 
natuur.  

De eigen bijdrage kan zo tot een minimum van € 3,50 per kind per les worden beperkt. 
 
Deelnemen? Schrijf je dan in via dit formulier. 
 
Ook na de inschrijftermijn van 10 februari kun je je nog aanmelden, maar doe het wel snel!  
Heb je nog vragen, mail dan naar: 
Team Wellenseind Junior Natuurcollege: 
wellenseindcollege@gmail.com 
 
 
 

Introductie digitale Stille Wille agenda  
Bron: SWB en SWW, met medewerking van Eerk Hofmeester 
 
Ongetwijfeld gebruiken veel bewoners een keuken- of thuisagenda, en/of zelfs een digitale 
agenda? Op het landgoed maakt menig bewoner ook alweer enige tijd gebruik van de digitale 
afvalkalender die een aantal jaren geleden is geïntroduceerd door Eerk Hofmeester. Recent 
hebben de bewonersvereniging SWW en exploitatiemaatschappij SWB samen met Eerk 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc2tyV1UBmPCW0Fwku9_-ZFLOIWyR9eW-v8EnMwT-w6CCeRHg/viewform?fbclid=IwAR0wqZm1IDWWZiUf9crJzGAlZLwN1JGCno2CKg6flD3cVvEyZTs1FHOh9EI
mailto:wellenseindcollege@gmail.com


 

 

overleg gevoerd om de activiteiten van SWW, SWB en ook de BosKiosk te gaan digitaliseren 
in een Stille Wille agenda voor alle bewoners op het landgoed.  
 
Een Stille Wille agenda die op elke computer, tablet of smartphone eenvoudig is toe te 
voegen aan uw digitale agenda (Google, Apple, Outlook) en in te stellen naar uw persoonlijke 
voorkeur. Deze agenda informeert ons als bewoners over bijv. wanneer de ALV vergadering 
van SWW plaats vindt, of wanneer de begroting wordt verstuurd, de brandbluscontrole gepland 
staat, maar ook wanneer water- en/of gasstanden opgenomen worden, het zomerfeest 
plaatsvindt en de nieuwjaarsreceptie gepland staat. De activiteiten (koffiemoment, 
informatieavond, creatief of filmavond) van de BosKiosk staan erin en uiteraard wordt de reeds 
bestaande afvalkalender geïntegreerd. Kortom, één digitale Stille Wille agenda en in te 
stellen naar uw persoonlijke voorkeur! 
 
U kunt de agenda vanaf nu inzien. Dat kan op verschillende manieren: 

- Gewoon als een webpagina, dat kan via deze link. 
- Het mooiste is echter om de agenda naast uw eventuele eigen agenda zichtbaar te 

maken op uw computer, telefoon of tablet. Dat heet “abonneren op een publieke 
agenda”. 

 
Als u zich abonneert op een agenda wordt zo’n agenda geïntegreerd op uw eigen 
telefoon/computer: u ziet alle afspraken naast uw eigen afspraken en kan ze ook met één 
icoon tijdelijk zichtbaar maken of juist verbergen. Hoe dat gaat verschilt voor uw telefoon of 
computer, echter de link die u uiteindelijk in moet voeren om u te “abonneren” is: 
 
https://calendar.google.com/calendar/embed?src=agendastillewille%40gmail.com&ctz=Euro
pe%2FBerlin 
 
We beseffen dat het niet voor iedereen gemakkelijk is hiermee de agenda toe te voegen, 
daarom zullen we een pagina met gedetailleerdere instructies op de website van Stille Wille 
Wonen plaatsen (in de rubriek actueel) en ook hulp en uitleg geven op woensdagavond 14 
februari van 19:00 tot 20:00 uur in de BosKiosk (neem uw telefoon of tablet mee). 
 
 

 
Zomaar gedumpt en de groenstort gemist... 
Bron: SWB 

Heeft hier iemand de groenstort gemist door in de omgeving van SW 211 (Kastanjelaan-
Merellaan) het groenafval te storten? Wil degene die het hier gedumpt heeft het ook weer 

https://calendar.google.com/calendar/u/0/embed?height=800&wkst=2&bgcolor=%237CB342&ctz=Europe/Amsterdam&mode=WEEK&showCalendars=0&showTz=0&src=YWdlbmRhc3RpbGxld2lsbGVAZ21haWwuY29t&color=%23a2845e


 

 

(laten) verwijderen! Of heeft misschien iemand gezien wie het gedumpt heeft, neem dan aub 
contact op met de receptie, zodat we deze persoon kunnen benaderen.  

Het is natuurlijk vervelend voor SW 211 en de directe omgeving en bovendien uitermate 
jammer dat op deze manier vervuiling ontstaat terwijl daarvoor nu juist wel de voorzieningen 
(onze groenstort) aanwezig zijn! 

Derhalve deze oproep aan wie zich aangesproken voelt: "Wees zo sportief en breng dit 
groenafval zelf naar de groenstort!". 

Alvast bedankt! 

 

Grenspaal Bekersberg 
Auteurs: Kees Boele en Charles Boissevain 
 
Totaal vergeten, verbrokkeld, begroeid met fraaie korstmossen zoals gelobde citroenkorst, 
staat in één van de verste uithoeken van onze gemeente Oirschot een monument dat al 
tientallen jaren aan de aandacht van monumentenzorg ontsnapt is.  
 
Kijk maar eens naar de grenspaal achter het houten chalet SW 2 bij de ingang van ons 
landgoed. In 1806 opgericht als markering van gemeenten en gemeinten, midden op de 
vroegere Grote Heide van Oisterwijk en net ten zuidoosten van de hoogste toppen van het 
heide en stuifzandcomplex op de Bekersberg. Gebarsten, verweerd, bijna der dagen zat kijkt 
de paal rond. Ziet prachtige groene en rode initiatieven in zijn omgeving maar niemand die 
zich over zijn lot ontfermt. Een passerende bioloog speurt verrukt naar zeldzame korstmossen 
op zijn lijf, landgoedeigenaren aan beide zijden vertellen vol trots over zijn historie. Maar 
niemand die beseft dat zonder liefdevolle zorg zijn laatste dagen geteld zijn 
 
Gemeint en Gemeente 
 
Aan de voet van de Bekersberg lag in de veertiende eeuw 
al de grens van meerdere ‘Gemeynten’, gemeenschappelijk 
beheerde woeste gronden. Paden zullen ernaartoe en vanaf 
gelopen hebben. Mogelijk was het een oude eik, een linde 
of een houten paal die boeren van Hilvarenbeek, Oisterwijk 
en Beers als herkenningspunt gebruikt hebben. Tot hier en 
niet verder. Maar de Franse Tijd (1795 - 1813) zorgde voor 
veranderingen in de oude bestuursvorm en de rechtspraak 
in de steden en het op het platteland. Er kwamen gemeentes 
in de plaats van heerlijkheden en vrijheden. En bij het 
vastleggen van de nieuwe gemeentegrenzen ontstonden 
conflicten. 
 
Eén van de vier zijden van de stenen paal met de vermelding van 
Oisterwijk en Haaren. (Foto Kees Boele, 2024) 
 
 



 

 

Oisterwijk versus de Beerse 

 
Op de kaart uit 1794 is te lezen dat Oisterwijk en 
‘de Berse’ een ‘Quaestie’ (geschil) hebben over 
de rechten op de ongecultiveerde grond van de 
Oisterwijkse en Haarense gemeint. Oost- en 
Middelbeers wilden percelen woeste grond 
verkopen en dat was tegen het zere been van 
Oisterwijk, dat de gemeint altijd als zijn bezit had 
beschouwd. Eigenlijk waren er al langer 
conflicten over de grond.  
 
 
 
Detail uit de kaart van Hendrik Verhees (1794), waarop het 
‘Beeksbergsken’ en de ‘Quaestie tussen Oisterwijk en 
Berse’ staan ingetekend 

 
 
In november 1806 werd deze kwestie opgelost door een rechte lijn te trekken van de 
Kattenberg naar de Bekersberg. In de overeenkomst staat van ‘Den grooten Goijaard tot aan 
den Paal Beeksbergsken’. Op de Bekersberg komt een stenen paal. Hiermee werd de 
jurisdictie van de omliggende gemeenten vastgelegd. Voor het begrip van de stenen paal 
Bekersberg is de toevoeging van de inscriptie ‘Haaren’ van belang. De vrijheid Oisterwijk had 
een groot gemeint. Echter, in het overwegend niet-agrarische dorp woonden weinig boeren. 
Omdat het ten noorden van Oisterwijk gelegen Haaren wel een grote boerenbevolking had, 
had het ook veel rechten (1/3 deel) op de gemeint van Oisterwijk. In de financiële rekening van 
Oisterwijk uit 1806 is te lezen dat Oisterwijk de paal Bekersberg heeft geplaatst en betaald 
(zes gulden, 12 stuivers en acht penningen) en dat Haaren daarvan 1/3 moest betalen. 
 
Monument 
 
Een uitvoerige beschrijving van de achtergrond van onze grenspaal is te vinden op de website 
van Stille Wille Wonen. De auteurs pleiten voor een aanwijzing als gemeentelijk monument. 
Met deze status kan er eindelijk hoognodig onderhoud uitgevoerd worden. Wanneer een 
replica van de paal geplaatst zou kunnen worden op het toekomstige nieuwe plein voor onze 
nieuwe receptie, dan zal dat de waardering ervoor en de bescherming ervan alleen maar 
bevorderen.  
 
 
 
 
 

Van de redactie: 
Wil je bijdragen aan de Nieuwsbrief?  

Als commissie, werkgroep of gewoon als bewoner?  
 

Stuur dan je bijdrage voor 27 maart a.s. naar: 
 

nieuwsbrief@stillewillewonen.nl 
 

De volgende Nieuwsbrief verschijnt begin april 2024 

https://stillewillewonen.nl/2024/01/grenspaal-beeksbergsken/
https://stillewillewonen.nl/2024/01/grenspaal-beeksbergsken/
mailto:nieuwsbrief@stillewillewonen.nl
mailto:nieuwsbrief@stillewillewonen.nl
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